
Referat fra afdelingsmødet den 3. juni 20151. Carsten blev valgt til dirigent2. stemmetæller Finn og Carsten, referent Ann3. Bjørn gennemgik afdelingens årsberetning – den ligger tilgængeligt på bordet i kælderen eller kanfås ved henvendelse til Bjørn Larsen.Husk jævnligt at tømme din vandlås under håndvasken i badeværelset, og i øvrigt holde afløbenei lejligheden rene.Omkring de små baghaver i stuelejlighederne – se venligst referat fra 2013, hvor det blevbesluttet, at beboere i stueetagen kunne udvide terrasserne med op til 150 cm ud i baghaven.Der henstilles til, at disse aftaler overholdes, jf. beslutningerne om haver.Beboerdemokratiet er vigtigt for vores afdeling, det er din mulighed for at komme til orde oggøre din indflydelse gældende.4. Indkomne forslag fra beboerne blev behandlet på mødet. Afspærring af parkeringspladsen – forslaget afvist Udblæsning fra tørretumbler hæves til taghøjde – forslaget afvist Vasketider mellem kl. 8.00 – 20.00 skal overholdes – Finn undersøger muligheden fortænd/sluk ur, så maskinerne ikke kan starte uden for vaskeperioderne. Ny plæneklipper – Finn og Bjørn står for indkøb. Udendørsbelysningen i afdelingen – mulighederne bliver undersøgt, pris mv. Tagrender på 1. sals altaner – forslag afvist.5. Carsten gennemgik regnskab og budget for 2015/2016 – budgettet kan afhentes i kælderen. Derkommer ingen huslejestigning i næste regnskabsår.YouSee har tilbagebetalt for meget opkrævet antennebidrag kr. 10.000,00, hvilket betyder atantennebidraget sænkes lidt.Budgettet blev godkendt.6. Valg til afdelingsbestyrelsen og repræsentantskabetBjørn og Geralda var på valg – Bjørn blev genvalgt, Rita nr. 47K indtrådte i bestyrelsen i stedet forGeralda, der nu er suppleant.  Afdelingsbestyrelsen består af Bjørn, Rita og Ann samt Geraldasom suppleant.7. Eventuelt Når man har reserveret en vasketid, og ikke ønsker tiden alligevel. Venligst flyt din brik såen anden kan gøre brug af vaskeriet.Ann Ploug, referent.   Carsten Pedersen, dirigent




